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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Możliwości budowy nowych miejsc parkingowych, przy Zespole Szkół Miejskich nr l , 

wzdłuż ul. Mieszka I Jest to ulica dwukierunkowa, a zaparkowane tam samochody zajmują 

czasami cały jeden pas ruchu lub też prawie cały chodnik. Ulica wygląda wtedy jakby była 

jednokierunkowa. Auta parkują nieprawidłowo, ze względu na brak wystarczającej ilości miejsc 

parkingowych. W godzinach szczytu dwa auta nie mogą wyminąć się swobodnie, a rodzice 

posyłający swoje dzieci do szkoły obawiają się z tego powodu o ich bezpieczeństwo. 

Proszę w imieniu mieszkańców o rozważenie koncepcji budowy nowych miejsc 

parkingowych lub wprowadzenia odpowiednich zmian w organizacji ruchu na wspomnianej ulicy. 
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